
Nekaj besed o odkupu živine
Ptujski okraj ima, kljub temu da

mu je vojna precej žavine uničila, še
prav lepo stanje goveje živine. V tem
slučaju obvezne oddaje pa je nastal
precej težak problem, ker kmetovalci
goje večinoma plemensko in rodov-
niško živino. Toda kljub temu se je
tudi tukaj pokazalo, da je vsaj delno
mogoče ugoditi oziroma izpolniti
cbvezo, 6eprav so kmetje trdili, da
uprava za odkup hoče uničiti vso
lepo živino in pri tem niso bili
poučeni o tem, da mestna klavnica
vso lepo živino zamenjuje za slabšo,
ki jo pošilja v zakol. Imamo lepe
primere razumnih kmetovalcev, ki
so razumeli svojo dolžnost, ker pa
so imeli lepo živino, ki ni bila za za-
kol, so jo zamenjali med seboj, ob-
držali lepo živino v vasi, medtem ko
so slabo paslali v zakol. Imamo pa
tudi takšne primeTe kot je Cafuta
Marija, posestnica do 15 ha zemlje
v Soviču 24, KLO Vareja, ki je pred
oblastmi skrila 1 kravo, 1 telico in
pet svinj poleg razne perutnine. Po-
leg vsega tega pa je še jadikovala,
da ne more izpolniti svoje obveze.

Samo budnosti funkcionarjev KLO-ja
in ljudstvu ter ljudski oblasti vdanih
ljudi je uspelo upravi za odkup raz-
krinkati to špekulantko.

To bi bili v glavnem najbolj tipi6-
ni primeri kršitev odredb in zakanov
oblasti. K temu bi trebalo še pii-
pomniti, da je mnogo KLO-jev, ki
še ne razumejo novega časa ter ho-
čejo z raznimi manipulacijami kori-
stiti sebi in svojim prijateljem, se-
veda na škodo drugih, tako da je v
precej primerih sama uprava za od-
kup morala podvzeti energične ko-
rake, da so se te napake popravile.

Mnogo je naše plansko gospodar-
stvo pridobilo na izkušnjah povojnih
let. Vedno novi problemi se postav-
ljajo in se tudi rešujejo. Se lažje pa
bi se reševali, če bi naš kmet hotel
razumeti, da je delavec ravno tako
Človek kot on in se mora ravnotako
hraniti kot on, potem bi uprava za
odkup imela mnogo lažje delo. Toda
problemi so šola, ki jih rešujemo —
in z njih rešitvijo stopamo iz dneva
v dan globlje v socializem. K. F.


